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 gemeente Hilvarenbeek 

Persvragen | vluchtelingenproblematiek (september 2015) 

 

Omroep Brabant 
De afgelopen maanden is het aantal nieuwe asielzoekers in Nederland flink toegenomen. Het COA is 

naarstig op zoek naar capaciteit om deze mensen op te vangen. Tegelijk zitten in de AZC’s nog vele 

duizenden mensen met een verblijfsvergunning te wachten op een permanente woning in een 

Nederlandse gemeente. 

 

De regionale omroepen en de NOS willen een beeld krijgen van de omvang van deze problemen.  

 

 heeft het COA uw gemeente benaderd i.v.m. capaciteit voor asielzoekers? 
Nee; er is vanuit het COA (nog) geen contact gelegd met onze gemeente. 

 

 Heeft uw gemeente contact gezocht met het COA om capaciteit aan te bieden? 
Nee; wij hebben niet actief zelf het COA benaderd.  

 

 Hoeveel asielzoekers bent u bereid op te nemen in een AZC? 
Deze vraag is niet aan de orde op dit moment aangezien Hilvarenbeek geen AZC binnen haar 

gemeentegrenzen huisvest. Voor zover ons bekend is het COA op dat punt ook niet voornemens 

een vraag aan ons te richten.  

 

 Heeft u genoeg woningen om de taakstelling m.b.t. statushouders te vervullen? 
Geschikte woningen zijn schaars. Desalniettemin slaagden we er in 2014 in om het volledig aantal 

toegewezen statushouders (15) te huisvesten in Hilvarenbeek. Dat geeft ons vertrouwen dat we in 

2015 ook onze taakstelling zullen halen.  

Van de 27 mensen die wij dit jaar moeten huisvesten hebben wij er momenteel 25 gehuisvest.   

Realisatie van de gemeentelijke taakstellingen op het gebied van de huisvesting van 

statushouders is onderdeel van de prestatieafspraken die wij met Woonstichting Leystromen 

hebben gemaakt. Nakoming van de afspraken monitoren wij voortdurend 

 

 Zo niet, hoeveel woningen komt u dan tekort? 
Niet van toepassing. 
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Brabants Dagblad 

In de persoon van staatssecretaris Dijkhoff heeft het kabinet een expliciete oproep tot de gemeenten 

gericht om bedden en woningen vrij te maken voor de noodopvang van vluchtelingen.  Het kan daarbij 

gaan om 'onconventionele huisvesting', zoals kantoorpanden en containerwoningen. 

Wij willen in ons verspreidingsgebied inventariseren in welke mate gemeenten hieraan al gehoor 

geven. 

 

Concreet dus onze vragen: 

 in hoeverre is er nu al sprake van dat in uw gemeente méér vluchtelingen worden 

opgevangen dan de taakstelling van het Rijk voor het aanbieden van woonruimte aan 

statushouders uw gemeente voorschrijft? 
Het opvangen van vluchtelingen en het huisvesten van statushouders zijn wat ons betreft twee 

verschillende dingen.  

In 2014 hebben we onze taakstelling om 15 statushouders te huisvesten, tijdig gerealiseerd.  

Voor 2015 bedraagt onze taakstelling 27 statushouders. Daarvan hebben we er tot nu 25 kunnen 

huisvesten.  

Of we onze taakstelling voor 2015 kunnen overschrijden, is op dit moment nog niet bekend. 

Mocht dat het geval zijn, dan tellen de aantallen mee bij de taakstelling voor 2016.  

De prognose voor het eerste half jaar van 2016 is dat we 17 statushouders moeten huisvesten. 

Deze aantallen worden overigens per half jaar vastgesteld en bijgesteld.  

Realisatie van de gemeentelijke taakstellingen op het gebied van de huisvesting van 

statushouders is onderdeel van de prestatieafspraken die wij met Woonstichting Leystromen 

hebben gemaakt. Nakoming van de afspraken monitoren wij voortdurend 

 

 is het appel van het kabinet onderwerp van politiek debat ? (raadsvragen, 

initiatiefvoorstellen, agendering) ? 
In formele zin heeft er na het zomerreces nog geen politiek debat plaatsgevonden. Wel hebben 

meerdere politici zich al hierover uitgesproken en is het college zich aan het oriënteren op de 

mogelijkheden die Hilvarenbeek heeft om vluchtelingen op te kunnen vangen.  

 

 heeft het college van B. en W. een standpunt ingenomen ten aanzien van de oproep van 

het kabinet ? 
Het college is van mening dat ook de gemeente en gemeenschap van Hilvarenbeek de ogen niet 

kan sluiten voor de humanitaire nood waar veel vluchtelingen mee geconfronteerd worden. 

Daarom bekijkt het gemeentebestuur of er binnen de gemeentegrenzen mogelijkheden zijn om 

vluchtelingen op te vangen en of de voorwaarden daarvoor ingevuld kunnen worden.  

 

 zijn er concrete locaties/objecten in beeld die zich lenen voor de noodopvang van 

vluchtelingen ? 
Er zijn nog geen concrete locaties in beeld.  

 

 zijn er bij de gemeente particuliere initiatieven voor opvang van vluchtelingen bekend ?  
Nee; bij ons hebben zich (nog) geen particulieren gemeld op dit punt.  

 

 moedigt uw gemeente de eigen inwoners aan om vluchtelingen in huis te nemen ?  
Nee. Het zou haaks staan op de oproep van het COA om niet zomaar vluchtelingen in huis op  

te vangen. Het COA stelt namelijk: ‘de opvang van getraumatiseerde vluchtelingen moet je 

overlaten aan professionals’.  


